
 
 

Beste deelnemers, 

Het lijkt erop dat na een verslechtering toch misschien nog een kans bestaat mooi vliegweer te 

kunnen worden in het weekend. Dit ligt geheel hoe het lage drukgebied zich gaat ontwikkelen. 

Daarom vragen we jullie nog even geduld te hebben voor de definitieve beslissing. Vrijdag 14u 

ontvangen jullie opnieuw bericht. 

 

 
  

Excuses voor het ongemak. 

 

DeBeNeCup  

Organization 

 

Groet Jochen, Rob en Rinus  

 

 

 


